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MUNICIPIUL HUNEDOARA 
     CONSILIUL LOCAL 
 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
din  data de 29.06.2007 

 
 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul ŞERBAN IOAN DANIEL 
care a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.127/2007 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-nul Şerban Ioan Daniel : 

             „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 
 Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 20 consilieri (lipseşte motivat d-nul Cîrlan Virgiliu) . 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Nicolae 
Schiau, dl. viceprimar  Simion Jitian şi dl secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, d-na Stanca Georgeta – director Serviciul Public Administraţia 
Pieţelor Târgurilor şi Oboarelor, d-na Szabo Dorina - reprezentant SC PARC 
INDUSTRIAL SRL,  delegaţii săteşti, precum şi presa locală. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lui Secretar pentru a prezenta stadiul 

legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele  din data de  31.05.2007 şi 8.06.2007. 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului 
Local din data de 31.05.2007 şi 8.06.2007.” 

 
Procesele verbale al şedinţelor anterioare care au fost puse în timp util la 

dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinţelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local. 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia 
după cum urmează:  

-  introducerea la punctul 1 al ordinei de zi a proiectului de hotărâre 
pentru rectificarea bugetului  local al  municipiului Hunedoara, pe anul 2007. 
 

Ordinea de zi se renumerotează în mod corespunzător 
 
Se supune la vot ordinea de zi MODIFICATĂ, care se aprobă în 

unanimitate. 
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D-nul Şerban Ioan Daniel : 
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri 

care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte 
de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal (art.46 
alin.1 din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată). 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată sunt nule de drept.” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor în funcţie).  

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-nul Răceanu Viorel: 
„Am mai ridicat problema cheltuirii banilor şi în altă şedinţă şi am spus clar: 

banii care se alocă pentru Parcul Industrial să fie folosiţi pentru infrastructură,  pentru 
lucrări necesare (apă, canal, drumuri, etc). Am mai spus că nu sunt de acord ca pentru 
4-5 funcţionari să cheltuim  bani pentru un sediu atât de mare. Cu acei bani alocaţi ar 
trebui să facilităm venirea investitorilor.  Am mai spus că nu sunt de acord ca din banii 
primăriei să cumpărăm sedii. 

Pe mine mă deranjează încă o problemă: am dat bani mulţi pentru 
construirea Catedralei Ortodoxe  din centru. Ceva nu e în regulă acolo, oameni sunt 
dar nu se vede, nu se lucrează. 

La Casa de Cultură am observat că se lucrează bine.” 
 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 

   „Este punctul de vedere al d-nului consilier. Tot ceea ce  s-a făcut a fost în 
baza unor hotărâri de consiliu,. A unor proiecte aprobate de către consiliul local, eu nu 
mai comentez altceva.” 

 
D-nul Răceanu Viorel: 

„Ar trebui să vedem ce se întâmplă cu lucrul şi  calitatea lucrărilor. Ceva nu 
este în regulă.” 

 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 

   „Domnule consilier, nu mai fac referire la modul în care au venit banii 
pentru catedrală, şi cui se datorează acest lucru. Nu sunt bani din bugetul local, sunt din 
bugetul de stat şi  cineva are nişte merite că s-au adus aceşti bani. 

Într-un an şi jumătate aceea biserică s-a ridicat de la nivelul în care ajunsese 
în 17 ani. Până în primăvara anului viitor avem acum, cu ajutorul sprijinului unor colegi 
hunedoreni, care sunt la Bucureşti şi care nu au uitat de unde au plecat, avem acum, din 
nou la Guvern, un proiect pentru finanţarea restului de cheltuieli necesare până la 
finalizarea bisericii, adică încă aproximativ 15 miliarde lei. Sperăm să-i obţinem cât de 
curând.  Cu aceşti bani, până anul viitor, ar trebui să fie toată construcţia gata. Asta 
înseamnă că în doi ani şi jumătate biserica se va finaliza, faţă de stadiul de unde am 
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preluat-o. În mod sigur nu se vor putea face în această perioadă şi picturile deoarece 
acest lucru este un capitol separat pe care îl vom trata ulterior, dar, consider că aşa cum 
s-a lucrat acolo, în această perioadă s-a lucrat bine. Este o construcţie extrem de 
complicată, cine are idee de ceea ce înseamnă construcţii ştie ce înseamnă să lucrezi la 
o astfel de construcţie. Ar trebui să avem în vedere acoperişul, bolţile, arcadele, este deci 
o etapă în care se înaintează mai greu cu construcţia. Eu altceva nu pot să vă spun. 
Dacă doriţi îl putem chema pe dirigintele de şantier, este vorba de d-nul Dumitraş, care 
este un om cu experienţă în domeniu şi care vă poate spune mai multe lucruri. 

Referitor la Parcul Industrial, aceea clădire a fost prinsă în proiect şi eu 
consider că este utilă pentru activitatea care urmează să se desfăşoare acolo. Nu se 
poate ca investitorii să stea la poarta parcului, cu geanta pe genunchi şi cu planul halei în 
mână. 

Trebuie să avem un sediu, un loc în care să fie primiţi investitorii, în care să 
fie purtate nişte discuţii, în care să-şi poate prezenta dânşii programele, proiectele. 

Deci eu consider că este o construcţie utilă şi repet, a fost prinsă în proiectul 
de amenajare a parcului. Nu este ceva ce se face pentru că  aşa a avut cineva, nu este  
un moft în plus faţă de ce s-a stabilit iniţial. 

La Casa de Cultură ne străduim să facem ceea ce trebuie să facem, vreau să 
menţionez că nu se mai putea adopta aceea variantă de a restaura vechile faţade, 
deoarece au fost folosite materiale acum 50 de ani, praful era intrat în ele.  S-a încercat 
să se cureţe faţadele cu apă, cu tot felul de soluţii, prin jet de aer comprimat, dar au 
rămas pereţii pătaţi şi au mai apărut fisuri în faţade.  

Constructorul şi arhitectul au fost nevoiţi să propună o soluţie de gleduire a 
faţadelor, astfel încât această casă de Cultură, la final, va semăna foarte bine cu Teatrul 
Naţional din Cluj. Deci în final Casa noastră de Cultură va arăta în final bine, dar cu 
metode mai  moderne de restaurare.”  

 
 
Întrucât nu mai  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.129/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
D-nul Mariş Remus: 
„Domnule preşedinte, v-aş ruga să-i atenţionaţi pe colegi să se refere la 

obiectul proiectului de hotărâre supus dezbaterii. Să ne referim stric la obiectul proiectului 
de hotărâre.” 

 
D-nul Şerban Ioan Daniel : 
 „Stimaţi colegi, vă rog foarte frumos ca în luările de cuvânt să faceţi referire 

strictă la obiectul proiectului de hotărâre supus dezbaterii.” 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenţi).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.130/2007 se aprobă în unanimitate.  



 4 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenţi).  
- d-lui  primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.131/2007 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-nul Magheru Liviu : 
„Doresc să menţionez că este o treabă foarte bună, dar vreau să fac două 

observaţii: la punctul 12 şi în tot materialul prezentat este vorba de MICRO MEGA 
COMPUTERS SRL HUNEDOARA, iar la Comitetul director, la punctul „e”, trebuie înlocuit 
cuvântul fotbal cu handbal. În rest sunt de acord şi le doresc membrilor fondatori succes.”  

D-nul Răducea Ioanel : 
„Iniţiativa este foarte bună, dar am o sigură întrebare. Ştim toţi că l-am făcut 

Cetăţean de Onoare al Municipiului pe d-nul Stângă. Eu din câte ştiu, nu-mi aduc aminte 
să fi participat activ la susţinerea handbalului în municipiu, ba din contră, alţi handblişti 
care nu au avut performanţele dânsului ştiu că au sprijinit handbalul hunedorean cu 
echipamente, sponsorizări, etc. 

Deci eu mă aşteptam, ca d-nul Stângă să fie solicitat să participe financiar 
la sprijinirea acestui club de handbal hunedorean.” 

 
D-nul Artean Mircea: 
„Am o singură nelămurire: veniturile asociaţiei.  Se menţionează doar: altele 

prevăzute de lege.  
Apoi, se mai menţionează: Contribuţia consiliului local:::::, Există o estimare 

a contribuţiei  ce o va avea după începerea activităţii asociaţiei?” 
 
D-nul Răscolean Pavel: 
 „ Şi eu sunt plăcut impresionat, de o asemenea iniţiativă, dar cu un singur 

amendament. D-nul Artean a subliniat corect: sunt foarte mulţi membri fondatori, nu ştim 
cu ce fonduri vor susţine echipa de handbal. S-a demonstrat în România că şi acolo unde 
sunt 2 finanţatori, aceştia nu se înţeleg. Ar fi bine să se înţeleagă această grămadă de 
membri fondatori ce sunt enumeraţi aici. De fapt, desfăşurarea şi finanţarea activităţii de 
handbal se face cu bani. Aş fi curios dacă din membri fondatori s-a şi angajat cineva să 
susţină financiar această acţiune. Cifra cu care participă fiecare la această asociaţie este 
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nesemnificativă. Nu s-a prevăzut cine efectiv va susţine finanţarea. Deci nu s-a prevăzut: 
membri fondatori cu ce participă la susţinerea financiară a clubului de handbal. 

Ideea este extraordinară, este bună, dar, fiindcă sunt mulţi membri 
fondatori, eu personal cred că lucrurile nu vor merge foarte bine.” 

D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Observaţiile d-nului Magheru sunt îndreptăţite, vom face corecturile de 

rigoare, la redactarea finală a documentelor. 
Pentru problemele ridicate de d-nul Răducea, îl voi ruga pe d-nul Balint, 

care a ţinut mai mult legătura cu d-nul Stângă să facă unele precizări, eu din ceea ce am 
discutat cu d-nul Stângă am asigurarea clară că va susţine această echipă din toate 
puterile dânsului. Nu participă ca şi membru fondator, dar nu va fi străin de tot ceea ce 
noi vom dori să facem. Am chiar această promisiune că se va implica, atât dânsul cât şi 
d-nul Gaţu în buna funcţionare a acestui club pe care încercăm să-l înfiinţăm. 

Referitor la buget, aveţi dreptate, suntem doar în faza de constituire a 
asociaţiei,  am prezentat doar documentele de constituire a asociaţiei. Noi am avut nişte 
întâlniri preliminare şi au fost prezentate nişte bugete estimative.  

Într-o primă fază, aceea de înfiinţare şi de funcţionare a echipei, costurile 
sunt relativ reduse. Este adevărat, în eventuala promovare în liga I, atunci costurile vor 
creşte la aproximativ 3 miliarde, 3,5 miliarde/ sezon. 

 Din acel moment va trebui să avem o analiză foarte clară de buget, dar nu 
numai membrii fondatori vor  avea această sarcină ci şi cei din asociaţie vor trebui să 
facă demersuri pentru a atrage cât mai mulţi oameni şi firme care să dorească să 
participe la susţinerea acestei activităţi.” 

D-nul   Balint  Remus: 
„Doresc ca această echipă să fie formată numai din jucători tineri, pentru că 

am gândit că dacă le vom asigura acestor tineri un minim necesar, vom avea şi rezultate. 
Vor fi probleme foarte mari legate de cazarea copiilor, de masa pentru ei, 

vreau să aduc juniori care au terminat junioratul, de aproximativ 19 ani, pe care să ne 
putem baza cel puţin 6 ani. 

În legătură cu Vasile Stângă să ştiţi că i s-a propus să fie Preşedinte de 
Onoare al asociaţiei. A fost foarte încântat şi eu sper să ne sprijine şi material.” 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 6 şi 8 din cadrul proiectului de hotărâre au 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

proceselor-verbale de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind  numirea reprezentantului Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei „HANDBAL CLUB MUNICIPAL 
HUNEDOARA”, a constatat următoarele: 

- d-nul Cîrlan Virgiliu 19 voturi”pentru” 
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În urma acestor rezultate,  reprezentantul Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei „HANDBAL CLUB MUNICIPAL 
HUNEDOARA”, este : 

- d-nul Cîrlan Virgiliu 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind  numirea cenzorului  propus de către Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în cadrul Asociaţiei „HANDBAL CLUB MUNICIPAL 
HUNEDOARA” , a constatat următoarele: 

 - d-na VASILE  EREANE 18 voturi”pentru” 
 
În urma acestor rezultate cenzorul  propus de către Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara în cadrul Asociaţiei „HANDBAL CLUB MUNICIPAL 
HUNEDOARA”, este : 

- d-na VASILE  EREANE – expert contabil 
 
Art.7, 9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.132/2007 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-nul Răceanu Viorel: 
„Eu mi-am expus  foarte pe scurt, la Deva, punctul de vedere,  urmând ca 

după aceea opiniile mele  să apară  într-un ziar de interes judeţean, în Replica au mai 
fost publicate şi poate vor mai fi preluate aceste opinii ale mele. 

În ceea ce mă priveşte nu sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, nu 
ne-am lămurit, urma să discutăm în cadrul consiliului dacă suntem de acord, am discutat 
şi de un referendum pe această temă.” 

 
D-nul Demeter Ilie : 
„ Am doar o întrebare, la Deva când ni s-a prezentat proiectul ni s-a spus că 

vor ajunge la noi dischete cu prezentarea pe larg a acestui plan de amenajare.” 
 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Nu am deocamdată decât planşa, dar d-nul viceprimar m-a informat că a 

discutat cu d-nul Preşedinte Moloţ şi avem promisiunea că luni le vom primi. 
Eu vreau să precizez că aici este vorba de un proiect pentru elaborarea 

acelei documentaţii de amenajare a teritoriului zonal intraorăşenesc. Iniţial a fost Deva-
Simeria- Hunedoara  şi apoi s-a propus o extinderea pe care am  precizat-o în proiectul 
de hotărâre. Deci  este vorba de un plan de amenajare, nu este vorba de aceea asociere 
în vederea înfiinţării conurbaţiei. 

Pe aceea problemă m-am pronunţat: atunci când vom avea nişte 
documente ale acestei asociaţii, documente care să stea la baza înfiinţării conurbaţiei,  
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voi veni în faţa consiliului local şi voi cere ca cetăţenii Hunedoarei să se pronunţe în 
această privinţă.  

Dvs. veţi decide dacă mergem pe varianta pe care v-o propun eu, şi rămân 
la varianta de consultare a cetăţenilor Hunedoare prin referendum, sau doriţi să vă 
asumaţi răspunderea şi să mergem direct în asociere prin hotărâre de consiliu local. 

Menţionez că în acest proiect de hotărâre este vorba doar de extinderea  
acelui plan de amenajare a teritoriului.” 

 
 Deoarece  nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi 

a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi „pentru” şi  un vot „împotrivă” (d-nul 

consilier Răceanu Viorel) 
Art.1-2 se aprobă cu 18 voturi „pentru”, un vot „împotrivă” (d-nul consilier 

Răceanu Viorel) şi o „abţinere” (d-nul consilier Răducea Ionel). 
 
Hotărârea nr.133/2007 se aprobă cu 18 voturi „pentru”, un vot „împotrivă” 

(d-nul consilier Răceanu Viorel) şi o „abţinere” (d-nul consilier Răducea Ionel). 
 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.134/2007 se aprobă în unanimitate.  

 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

„La art.2  noi propunem alte preţuri majorate, ţinând cont de  zonele în care 
se află acele terenuri, în dorinţa de a aduce un surplus la bugetul local, după cum 
urmează:   

- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. a – 50 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. b – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. c – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. d  –  50 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. e  –  50 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. f – 45 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. g – 45 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. h – 40 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. i – 30 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. j – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. k – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. l –45 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. m – 50 EURO/mp 
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- pentru terenul menţionat la art.1 lit. n – 45 EURO/mp.”  
 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

„La art.2   şi noi propunem alte preţuri, după cum urmează:   
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. a – 50 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. b – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. c – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. d  –  50 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. e  –  50 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. f – 45 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. g – 45 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. h – 40 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. i – 30 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. j – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. k – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. l –45 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. m – 50 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art.1 lit. n – 45 EURO/mp.”  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Amendamentul comisiei juridice şi al comisiei de comerţ se supune votării: a 

întrunit cvorumul legal – 17 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă” (d-nul consilier Demeter 
Ilie şi d-na consilier Chiş-Şerban Ana Aurelia) şi o „abţinere” (d-nul consilier  Artean 
Mircea). 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Art.2  – 17 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă” (d-nul consilier Demeter Ilie şi 

d-na consilier Chiş-Şerban Ana Aurelia) şi o „abţinere” (d-nul consilier  Artean Mircea). 
 

Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 
publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea comisiei în vederea aprobării vânzării prin licitaţie 
publică  a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 
1. Schiau Nicolae – primar – preşedinte 20 voturi”pentru” 
2. Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi”pentru” 
3.        Mirea Liana – director economic – membru  20 voturi”pentru” 
4. Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina  
           în  construcţii şi cadastru – membru 20 voturi”pentru” 
5.        Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru 20 voturi”pentru” 
 

În urma acestor rezultate,  comisia în vederea aprobării vânzării prin licitaţie 
publică  a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, este următoarea: 

 
     1.  Schiau Nicolae – primar – preşedinte 

 2.  Demeter Ladislau – director tehnic – membru 
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     3.  Mirea Liana – director economic – membru 
    4.  Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului,  
                                 disciplina în construcţii şi cadastru – membru 
    5.  Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru 
 

Art. 4-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.135/2007 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

„Am o singură rugăminte, mi se pare că e greşită. Nu poate fi Libertăţii 
nr.24. Acolo este str. Cernei.„ 

 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Buganriu : 
„Vom verifica, dar în Nomenclator apar şi dincolo de pod case pe Piaţa 

Libertăţii, inclusiv casa familiei Buta apare pe Piaţa Libertăţii.” 
 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-nul Răceanu Viorel: 
„Eu am o întrebare, dacă s-a rezolvat problema sediului Ocolului Silvic ce 

va prelua pădurile private. Era în discuţie şi Oficiul de Pensii Hunedoara tot pentru acest 
sediu. Noi trebuia să le punem la dispoziţie spaţiu.” 

 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Pentru Ocolul Silvic Privat, am avut o discuţie cu conducerea acestui Ocol, 

ei au solicitat pentru sediu una din cele trei căsuţe de la UM, care sunt chiar pe partea 
dinspre str. Rotarilor. Noi am fost de acord să le dăm una din acele căsuţe.  

În ceea ce priveşte Casa de Pensii, vă pot spune că nu va fi o Filială la 
Hunedoara ci va fi un Birou pentru lucrul cu pensionarii, care va fi situat în fosta clădire 
BRD, iar începând cu luna iulie  ne vom desfăşura activitatea şi acolo. 

S-a întârziat cu preluarea acestei clădiri datorită unor avize de la Ministerul 
Finanţelor, am primit avizul şi acum contractul de credit este în curs de întocmire, avem 
cheile, iar din luna viitoare vom funcţiona în această clădire şi vom pune la dispoziţie o 
încăpere pentru acest Birou ce va fi pentru preluare de acte, pentru a se face o legătură 
cu pensionarii, pentru a nu fi nevoiţi să meargă la Deva. Va fi de fapt un punct de lucru.” 

 
Întrucât nu mai  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 
publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului situat în municipiul Hunedoara, str. Libertăţii nr.24, a 
constatat următoarele: 

 
1.   Schiau Nicolae – primar – preşedinte 20voturi”pentru” 
2. Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi”pentru” 
3.   Mirea Liana – director economic – membru 20 voturi”pentru” 
4.  Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în  
     construcţii şi cadastru – membru 20 voturi”pentru” 
5.  Berar Mirabela  – consilier juridic – membru 20 voturi”pentru” 

 
În urma acestor rezultate,  comisia în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului situat în municipiul Hunedoara, str. Libertăţii 
nr.24, este următoarea: 

 
                1.  Schiau Nicolae – primar – preşedinte 
                2.  Demeter Ladislau – director tehnic – membru 
                3.  Mirea Liana – director economic – membru 
                4.  Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului,  
                       disciplina în construcţii şi cadastru – membru 
                5.  Berar Mirabela  – consilier juridic – membru 
 

Art.5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.136/2007 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
  „Comisia propune începerea licitaţiei, limita minimă să fie 9 lei/mp./an.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Amendamentul comisiei de comerţ se supune votării: a întrunit cvorumul 

legal – 20 voturi „pentru”. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea comisiei în vederea organizării licitaţiei pentru 
concesionarea terenului în suprafaţă de 103,92 mp, situat în B-dul Dacia f.n. municipiul 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
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- Schiau Nicolae – primar – preşedinte 20 voturi”pentru” 
- Magheru Liviu – consilier local – membru 19 voturi”pentru” 
- Mirea Liana – director economic – membru 20 voturi”pentru” 
    - Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului,  
  disciplina în construcţii şi cadastru – membru 20 voturi”pentru” 
- Spiridon Pantelimon– consilier juridic – membru  20 voturi”pentru” 
- Şăucă  Ştefan – director Administraţia finanţelor  publice Hunedoara 
       – membru  20 voturi”pentru” 
- Nicula Ana – inspector – membru 20 voturi”pentru” 
         A mai obţinut un vot Gyorfi Jeno. 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării licitaţiei pentru 
concesionarea terenului în suprafaţă de 103,92 mp, situat în B-dul Dacia f.n. municipiul 
Hunedoara, este următoarea: 

 
1. Schiau Nicolae – primar – preşedinte 
2. Magheru Liviu – consilier local – membru 
3. Mirea Liana – director economic – membru 
4. Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 

construcţii şi cadastru – membru 
5. Spiridon Pantelimon– consilier juridic – membru 
6. Şăucă  Ştefan – director Administraţia finanţelor  publice Hunedoara – 

membru 
7. Nicula Ana – inspector - membru 

Art.6-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.137/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
„Comisia  propune  începerea licitaţiei, limita minimă să fie 7 lei/mp/an.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Amendamentul comisiei de comerţ se supune votării: a întrunit cvorumul 

legal – 19 voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-nul consilier Mariş Remus). 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Art.3  - 19 voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-nul consilier Mariş Remus). 
Art.4  se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea  comisiei în vederea organizării licitaţiei pentru 
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concesionarea terenului în suprafaţă de 186,47 mp, situat în str. Jiului f.n. municipiul 
Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
- Schiau Nicolae – primar – preşedinte 20 voturi”pentru” 
- Magheru Liviu – consilier local – membru 20 voturi”pentru” 
- Mirea Liana – director economic – membru 20 voturi”pentru” 

            - Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului,  
  disciplina în construcţii şi cadastru – membru 20 voturi”pentru” 
- Spiridon Pantelimon– consilier juridic – membru 20 voturi”pentru” 
- Şăucă  Ştefan – director Administraţia finanţelor  publice Hunedoara 
       – membru 20 voturi”pentru” 
- Nicula Ana – inspector – membru 17 voturi”pentru” 
Au mai obţinut : Popa Mircea Marcel 2 voturi şi Gyorfi Jeno – 1 vot. 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării licitaţiei pentru 
concesionarea terenului în suprafaţă de 186,47 mp, situat în str. Jiului  f.n. municipiul 
Hunedoara, este următoarea: 

 
1. Schiau Nicolae – primar – preşedinte 
2. Magheru Liviu – consilier local – membru 
3. Mirea Liana – director economic – membru 
4. Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 

construcţii şi cadastru – membru 
5. Spiridon Pantelimon– consilier juridic – membru 
6. Şăucă  Ştefan – director Administraţia finanţelor  publice Hunedoara – membru 
7. Nicula Ana – inspector - membru 

Art.6-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.138/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- „Amendament”: limita minimă  de la care se va porni licitaţia să fie de  

26.500 euro/an , respectiv 0,1 euro/mp./an „ 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul Mariş Remus: 
„Eu am fost în zonă, chiar anul trecut, ţinând cont de accesul care este, 

ţinând cont de destinaţia care se dă, ţinând cont şi de cele afirmate de către d-nul Primar: 
starea tehnică, uzura şi aşa mai departe, mi se pare o sumă exagerată la nivel de 26.500 
euro/an, pentru aceea locaţie. Eu nu văd posibilitatea să se recupereze o investiţie. Dacă 
se plăteşte redevenţa trebuie să şi investească în zonă. Eu cred că la această sumă nu 
va veni nimeni să liciteze. 

Pentru a se face licitaţie e nevoie de minim 3 oferte eligibile. 
Eu susţin faptul că la pretenţia noastră de 26.500 euro/mp. nu se va 

prezenta nimeni. Ar trebui să ne gândim bine. Cine nu a fost acolo crede că e ceva 
deosebit. 
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Drumurile nu sunt puse la punct, mai există starea tehnică precară, uzura 
clădirilor. Dacă facem numai propuneri, din birou, fără a a se vedea de fapt imobilele, eu 
spun că vom pierde tot noi. 

Eu fac doar un comentariu faţă de suma care s-a dat printr-o expertiză şi o 
evaluare şi  suma propusă de către comisia de comerţ.” 

 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„0,1 euro/mp înseamnă un preţ de piaţă, pentru 50 de ani, la un preţ de 

piaţă de 5 euro/mp. Este cam aceeaşi situaţie pe care o avem în Parcul Industrial, unde 
asigurăm toate utilităţile.” 

D-nul Răscolean  Pavel: 
„Eu doream să afirm aceleaşi elemente enunţate de d-nul Mariş. Nu ştiu 

dacă avem doritori. Noi ne hazardăm, nu ar trebui să ne gândim la suprafaţa de 26 de ha, 
ci ar trebui să  vedem mai clar zona unde se găseşte obiectivul. Dacă acest imobil nu va 
fi dat nu vom putea face noi nimic cu el.  

Dacă am  avea elemente suplimentare faţă de cei care au făcut studiu de 
evaluare, dacă am fi înţeles cum s-a făcut preţul de pornire, probabil că ne putem 
pronunţa. Dar mi-e teamă că dacă mărim preţul rămânem doar cu aceea cazarmă care 
se va dărâma şi apoi nu vom mai putea face nimic în zonă. ”  

 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Există scrisori de intenţie în acest sens.” 
 
D-nul Răceanu Viorel: 
„Eu cunosc foarte bine zona, am fost şi anul trecut şi anul acesta, totul s-a 

degradat, şi cred că e foarte bine să punem la vânzare acel imobil cu preţul care a fost 
propus. Probabil cel ce va cumpăra va putea face ceva acolo.” 

 
D-nul Magaon Jane: 
„Făcând parte din  comisia de comerţ, mă simt dator să justific această 

decizie pe care am luat-o. 
Am considerat că 26 ha teren este totuşi o suprafaţă, nu am luat în 

considerare şi construcţiile, sunt 5563 mp. construcţie, iar terenurile în zonă se vând cu 
3-6 euro/mp. Noi considerăm că 0,1 euro/mp este o sumă justificată şi încercăm să 
atragem investitori, dar nu dorim să îl dăm degeaba. 

Aceşti bani ştiu că vin în fiecare an. Aceasta este justificarea pe care a 
avut-o comisia de comerţ şi servicii publice.” 

 
D-nul Demeter Ilie: 
„Am declarat, de când sunt consilier că şin cu cei care investesc, deci apăr 

interesele investitorului. 
Eu mă gândeam, dacă am putea, să introducem în caietul de sarcini, să fie 

legal, să lăsăm suma mai mică pe primii 5 ani de zile, pentru ca cel ce a concesionat să 
poată să facă nişte investiţii acolo. Fără investiţii nu va putea face nimic.  

Propunerea mea este aceasta: după 5 ani acest investitor să plătească o 
redevenţă cu o cotă parte din profitul pe care îl face, iar la început să fie suma mai mică. 
5.000-6.000 euro, est important să facă ceva acolo. Altfel, în 3-4 ani nu se va alege nimic 
de aceea investiţie.”  
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D-nul Gyorfi Jeno: 
„Eu am fost anul trecut în zonă, se poate ajunge acolo, dar sunt drumuri 

rele. Curent electric este, puţuri de apă sunt, deci condiţii de a începe o activitate acolo, 
oarecum sunt. 

Acum 10 ani de Arieşeni nu a auzit nimeni, iar acum se vinde mp de teren 
acolo cu 100 euro.” 

 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Buganriu : 
„ D-nule consilier Demeter, formula de calcul a  redevenţei nu o putem 

modifica. Cotă parte din profit este la asociere.” 
 
D-na Szabo Dorina: 
„Eu am făcut studiu de oportunitate. Am avut în vedere studiul de 

fezabilitate care s-a făcut pentru aceea zonă. Am fost acolo personal. Am inspectat 
fiecare clădire, 10 dintre ele sunt într-o uzură foarte avansată, nu se mai pot remedia. Am 
adat un preţ per-total pentru că eu am studiat zona, terenurile se vând acolo cu 1 
euro/mp. 

Din preţul propus de noi, ar rezulta în cazul în care s-ar vinde 2 euro/mp. 
Nu am făcut separat evaluarea pentru construcţiile care sunt bune pentru 

că concesionarea construcţiilor este mult mai mare şi de aceea s-a făcut o medie între 
aceste şi teren pentru a se putea da un preţ total imobil. 

Într-adevăr, este apă în puţuri, este canalizare interioară cu fosă septică şi 
avantajul este curentul electric. Dar, toate sunt debranşate, local doar.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
 
Amendamentul comisiei de comerţ se supune votării: a întrunit un număr 

de: 7 voturi „pentru” (Buzea Gheorge, Boiangiu Maria, Popa Mircea Marcel, Băloiu Maria, 
Gyori Jeno, Magheru Liviu şi Magaon Jane) , 8 voturi „Împotrivă” (Şerban Ioan Daniel, 
Mureşan Gheorghe, Demeter Ilie, Ferenczi Instvan, Chiş Şerban Ana Aurelia, Răceanu 
Viorel, Răscolean Pavel şi Mariş Remus) şi 5 „abţineri”(Dan Ioan, Bar Sorin, Artean 
Mircea, Răducea Ionel şi Pop Cristian)- amendamentul nu a întrunit cvorumul legal. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Art.2 - 15 voturi „pentru” şi 5 voturi  „împotrivă” (Buzea Gheorghe, Gyorfi 

Jeno, Magaon Jane, Magheru Liviu, Băloiu Maria).  
Art.3-5  se aprobă în unanimitate 
 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind  numirea comisia în vederea organizării licitaţiei pentru 
concesionarea imobilului fostei cazărmi nr.1748 Vadu Dobrii, a constatat următoarele: 
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- Schiau Nicolae – primar – preşedinte 20 voturi”pentru” 
- Magheru Liviu – consilier local – membru 20 voturi”pentru” 
- Mirea Liana – director economic – membru 20 voturi”pentru” 
- Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului,  
  disciplina în construcţii şi cadastru – membru 20 voturi”pentru” 
- Spiridon Pantelimon– consilier juridic – membru 20 voturi”pentru” 
- Şăucă  Ştefan – director Administraţia finanţelor  publice Hunedoara 
       – membru  20 voturi”pentru” 
- Nicula Ana – inspector – membru  20 voturi”pentru” 
 
A mai obţinut 1 vot d-nul Gyorfi Jeno. 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării licitaţiei pentru 
concesionarea imobilului fostei cazărmi nr.1748 Vadu Dobrii, este următoarea: 

 
1. Schiau Nicolae – primar – preşedinte 
2. Magheru Liviu – consilier local – membru 
3. Mirea Liana – director economic – membru 
4. Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 

construcţii şi cadastru – membru 
5. Spiridon Pantelimon– consilier juridic – membru 
6. Şăucă  Ştefan – director Administraţia finanţelor  publice Hunedoara – 

membru 
7. Nicula Ana – inspector - membru 

 
Art.7-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.139/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Art.6 – 19 voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-na consilier Boiangiu Maria) 
Art.7 – 18 voturi „pentru” şi 2 „abţineri” (d-na consilier Boiangiu Maria şi      

d-nul consilier  Răducea Ionel) 
Art.8-9  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.140/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).            
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
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Hotărârea nr.141/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea comisiei în vederea organizării licitaţiei pentru 
concesionarea unor parcele de teren aflate în folosinţa SC PARC INDUSTRIAL SRL 
Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
- Schiau Nicolae – primar – preşedinte 20 voturi”pentru” 
- Magheru Liviu – consilier local – membru 20 voturi”pentru” 
- Mirea Liana – director economic – membru 20 voturi”pentru” 
    - Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului,  
  disciplina în construcţii şi cadastru – membru 20 voturi”pentru” 
- Spiridon Pantelimon– consilier juridic – membru 20 voturi”pentru” 
- Şăucă  Ştefan – director Administraţia finanţelor  publice Hunedoara 
       – membru 17 voturi”pentru” 
- Nicula Ana – inspector – membru 18 voturi”pentru” 
Au mai obţinut : 5 voturi Gyorfi Jeno, şi 1 vot Popa Mircea Marcel. 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării licitaţiei pentru 
concesionarea unor parcele de teren aflate în folosinţa SC PARC INDUSTRIAL SRL 
Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara, este următoarea: 

 
1. Schiau Nicolae – primar – preşedinte 
2. Magheru Liviu – consilier local – membru 
3. Mirea Liana – director economic – membru 
4. Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina 
                            în construcţii şi cadastru – membru 
5. Spiridon Pantelimon– consilier juridic – membru 
6. Şăucă  Ştefan – director Administraţia finanţelor  publice Hunedoara – membru 
7. Nicula Ana – inspector - membru 

 
Art.6-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.142/2007 se aprobă în unanimitate.  
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La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie).  

-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul Magheru Liviu: 

„Eu nu înţeleg un lucru: în raport aveţi menţionat: „- o creştere cu 64.872 lei a 
veniturilor din activitatea curentă, faţă de estimări HCL 5/2007,concomitent cu o creştere 
în aceeaşi sumă a cheltuielilor totale ; 

-  diminuarea cheltuielilor de personal, în sumă de 17.288, faţă de 
previzionat; 

-    neefectuarea cheltuielilor cu modernizarea Halei Obor prevăzute in 
trimestrul al doilea , în sumă de 95.000 lei.( anexa nr.3 la raport) 

Toate acestea au  condus la o acoperire parţială a datoriilor faţă de furnizorul 
SC PROSERV SA.”” 

 
D-na Stanca Georgeta: 
„Din veniturile încasate la Serviciul Public Administraţia Pieţelor, din acestea 

50% dăm la consiliul local, ce rămâne, deci din cei 50% plătim toate utilităţile. Costul cu 
Proserv-ul este destul de mare, cam în jur de 35.000 lei/lună, deci avem datorii la 
Proserv.” 

 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Cota de 50%, care revine consiliului local este folosită pentru a se plăti 

creditul pentru Piaţa Dunărea.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.143/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie). 
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.144/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
 
La punctul 17 DIVERSE 
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D-nul Şerban Ioan Daniel : 
"D-lor consilieri, d-na Boiangiu Maria, d-nii Mariş Remus, Ferenczi Istvan, 

Pop Cristian şi Dan Ioan şi-au exprimat dorinţa de a fi învoiţi. Vă rog să votaţi.”  
 
A fost aprobată în unanimitate de voturi propunerea de învoire a d-nei 

consilier şi a domnilor consilieri. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-nul Bar Sorin: 
„Am doar două probleme. La adresa B-dul Dacia nr.5, mai precis bl A1-1, 

unde locuiesc, în spatele blocului, este o sală de fittnes ce are intrarea chiar în dreptul 
intrării în bloc. Ce trebuie să fac împotriva celor care frecventează aceea sală de fittnes şi 
vin cu maşinile, blochează alte maşini, pe cele ale locatarilor blocului. Eu ştiu că este 
domeniul public, ştiu că nu este nici un abonament pe nici o parcare în zonă, dar ţinând 
cont de faptul că  marea majoritate a locatarilor au maşină. Patronul acelei săli de fittnes 
nu doreşte să stea la discuţii cu locatarii blocului, nu ştim ce să mai facem. 

Anul trecut am participat la licitaţia pentru garajul de la Grădiniţa de lângă 
Şcoala nr.6, să ştiţi că nici până acum nu s-a făcut nimic, în privinţa recuperării banilor 
mei. ” 

 
D-nul Magaon Jane: 
„Este vorba de drumul Hunedoara-Boş-Groş, până la Arăneşti. Pe această 

porţiune de drum au apărut probleme destul de mari, am reclamaţii din partea cetăţenilor 
din Groş, Boş, Zlaşti. Au început să apară fisuri în case, drumul este deteriorat în 
proporţie de 75%.  Pe acest drum circulă maşini cu tonaj foarte mare. În trecut circulau 
maşini de 5, maxim 8 tone, iar acum circulă maşini de aproximativ 50 tone. Oamenii se 
plâng că au apărut fisuri la fundaţiile caselor. Oamenii din zonă spun că vor da în 
judecată primăria pentru deteriorarea caselor, nu am vrea să ajungem în aceea situaţie. 

Părerea mea este că plombele nu sunt o soluţie. Acest drum nu a fost asfaltat 
de cel puţin 30 de ani.” 

   
    D-nul Gyorfi Jeno: 

„Aş avea o propunere: Poliţia Comunitară să facă noaptea câte un raid la 
fiecare cimitir din oraş, deoarece au apărut grupuri de persoane care seara stau prin 
citire. E o propunere şi o cerinţă a unor preoţi.” 

 
   D-nul Buzea  Gheorghe: 

„Ce demersuri s-a făcut cu elaborarea Planului Urbanistic general? Mai am 
o solicitare pe care am mai expus-o şi cu alte ocazii: staţia de taximetre din Micro V,       
B-dul Dacia. Dat fiind faptul că acolo sunt repartizat, am multe solicitări din partea 
agenţilor economici, toată lumea solicită acces din B-dul Dacia.  

În zonă sunt repartizate 10 locuri pentru taximetre, astăzi erau parcate 14, 
chiar 16 taxiuri, în schimb pe Mureşului unde este locaţie aprobată, nu stă nici un taxi. 

Eu vin cu propunerea să mutăm în integralitate staţia pe str. Mureşului. 
Acolo este spaţiu, nu deranjează comercianţii şi cred eu că ar fi o soluţie bună.” 

 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Referitor la problemele ridicate de d-nul consilier Bar, voi verifica care este 

situaţia celor care parchează în zonă, dar sincer, nu ştiu ce putem face: e parcare şi e 
domeniul public. Este adevărat că acolo ar trebui să-şi parcheze autoturismele cei care 
locuiesc în zonă. 

În legătură cu acele sume, faceţi vă rog o cerere către primărie, o vom 
analiza şi vom încerca să vă returnăm banii. 
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Am reţinut şi problema ridicată de d-nul Magaon: pe porţiunea de la ieşire 
din Zlaşti-Boş-Groş pot să vă spun că este drum judeţean. Noi plătim Consiliului 
Judeţean cota parte din impozitul pe care îl plătesc contribuabilii vis—vis de 
autovehiculele mai mari de 16 tone. Deci problema este de competenţa dânşilor, iar noi 
vom face o adresă prin Direcţia tehnică. 

Zona carierei către Hunedoara este zona noastră. Din lipsa fondurilor, de ai 
de zile doar s-a cârpit. Este necesară o modernizare, dar ar trebui să găsim o soluţie 
împreună cu cei de la Talc Dolomită, pentru că de fapt ei sunt cei care au adus drumul în 
situaţia de faţă. Deci au posibilitatea să sprijine această iniţiativă. Trebuie să găsim o 
modalitate de lucru împreună. 

Voi discuta cu d-nul Stoica, pentru ronduri, dar eu ştiu că fiecare cimitir 
trebuie să aibă un administrator, pază, nu prea este corect şi normal să intrăm cu Poliţia 
comunitară în acele spaţii. 

PUG-ul ne este deocamdată demarat, avem doar ceea ce s-a făcut 
împreună cu cei de la Consiliul Judeţean, multe din acele concluzii care au fost redactate 
de Comisia de la Timişoara vor fi preluate în PUG-ul Hunedoarei. Se va lua în vedere 
drumul de centură, zonele de extindere a municipiului, etc. 

Referitor la staţia de taxi, toate au fost dimensionate, dar din păcate nu sunt 
respectate acele locuri. vom analiza propunerile dvs. d-nule consilier Buzea şi vom 
încerca să mutăm ponderea de pe o staţie pe alta, în ideea de a micşora traficul în zonă.” 

 
 
D-nul Şerban Ioan Daniel : 
 „Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL 
 
 
 

Astăzi 4.04.2007, s-a inserat pe site-ul  propriu al instituţiei noastre şi s-a 
procedat la afişarea la sediul Consiliului local al municipiului Hunedoara a 
procesului-verbal încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara din data de 28.03.2007. 

 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 
 


